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R E P U B L I K A  H R V A T S K A 

PRIMORSKO-GORANSKA ŽUPANIJA 

GRAD RIJEKA 
MJESNI ODBOR GRBCI 
VIJEĆE MJESNOG ODBORA 

 
  KLASA:  024-05/22-01/23 
  URBROJ:  2170-1-09-10-22-2 
  Rijeka,  16. 02. 2022. 

 
 

ZAPISNIK 
SA 32. SJEDNICE VMO GRBCI  

 
32. sjednica VMO Grbci održana je 31.01.2022. godine (ponedjeljak) s početkom u 18:00 sati 

u prostorijama MO Grbci, Dražička 4. 
 
Sjednici su bili nazočni: 

 Tomo Abramović, predsjednik VMO  

 Katarina Radoš, zamjenica predsjednika VMO  

 Marko Đurković, član VMO 

 Ivana Crnković, članica VMO 

 Goran Miličić, referent za mjesnu samoupravu 
 

 
Ostali nazočni: 

 Josip Radoš 
 

 
Sjednici nisu bili nazočni: 

 Milan Ivaniš, član VMO 
 

 
Usvajanje Zapisnika sa 31. sjednice VMO Grbci održane 06.12.2021. g. 

 Zapisnik je jednoglasno usvojen. 
 
 
Sjednicu je otvorio predsjednik VMO Grbci, g. Tomo Abramović i predložio slijedeći: 
 
 

DNEVNI RED 
 
 
1. Tekuća problematika 
2. Usvajanje godišnjeg Izvješća o radu VMO Grbci za 2021. godinu 
3. Razmatranje realizacije programa – Doček Zametskih zvončara i maškara 
4. Razno 

 
 
 
 

Dnevni red  je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi.  
 
 



 2 / 3 

 

AD 1 

1.1. G. Radoš obratio se Vijeću MO Grbci s inicijativom na temu parka šume na Grbcima, na kraju 
Dražičke ulice. Naglasio je kako među građanima postoji veliki interes za navedenu površinu te je 
predložio da se zajedno u suradnji s MO Srdoči, te nadležnima, Odjelom gradske uprave za komunalni 
sustav i KD Čistoća realizira ideja čišćenja i uređenja glavne staze (ili njenog dijela) planiranog 
gradskog parka (sukladno Idejnom rješenju). G. Radoš istaknuo je kako smatra da bi se uređenjem 
planirane glavne trim staze, odnosno njezinog dijela potaknuli i osvijestili građani o velikoj važnosti 
ovog javnog gradskog prostora. Tako bi se pokrenula inicijativa i senzibiliziranje javnosti, a na taj način 
potaknuo bi se i Grad na daljnje radnje na ovu temu. G. Radoš istaknuo je postojeću inicijativu i ideju 
o osnivanju Udruge građana koja bi bila zainteresirana za daljnje pokretanje i poticanje nastavka svih 
potrebnih radnji ka realizaciji gradskog parka-šume u interesu svih građana ovog dijela grada. Gđa. 
Radoš nadovezala se na temu istaknuvši kako smatra da bi se poticanjem ove inicijative cijeli proces 
u suradnji s Gradom mogao bitno ubrzati da se narednom periodu projekt gradskog parka počne 
privoditi realizaciji i predviđenoj namjeni. Ovom inicijativom za početak cijeli proces mogao bi se ubrzati 
realizacijom konkretnog raščišćavanja predviđene pješačke staze na gradskom terenu. Nakon kraćeg 
razgovora i rasprave o temi donesen je sljedeći:  
 
Zaključak: Vijećnici su se dogovorili kako će se za sljedeću sjednicu pripremiti prijedlog dopisa 
i inicijative na ovu temu s ciljem da se zajedničkim angažmanom potaknu daljnje potrebne 
radnje i suradnja s Gradom radi nastavka komunikacije i postupka realizacije gradskog parka 
na navedenoj lokaciji.  
 
1.2. Vijećnici su se kratko osvrnuli na svakodnevnu komunalnu i prometnu problematiku u naselju. U 
sklopu prometne problematike i rješavanja iste od prošle sjednice realiziran je novi pješački prijelaz s 
pratećom vertikalnom signalizacijom u Primorskoj ulici kod k.br. 20 i 3C te dva nova potrebna prometna 
znaka na ulazu u jednosmjerni dio Primorske ulice. Također, realiziran je i novi usporivač prometa u 
Ulici Josipa Mohorića. Od nadležnog Odjela gradske uprave za komunalni sustav zatražena je postava 
nedostajućeg znaka zabrane za pse u dječjem parku u Dražičkoj ulici (između nogometnog i 
košarkaškog igrališta) te su također zatražena dodatna dva znaka zabrane za pse na primjerenim 
lokacijama na sportskim terenima. Od istog Odjela zatraženo je i interventno čišćenje nogometnog i 
košarkaškog igrališta budući je primijećena velika količina lišća, sitnog otpada i ostataka iskorištenih 
pirotehničkih sredstava. 
 
Zaključak: Vijećnici su primili na znanje sve navedene informacije.  
 
AD 2 
 
Predsjednik VMO Grbci, G. Abramović informirao je vijećnike o potrebi usvajanja godišnjeg Izvješća 
o radu VMO Grbci za 2021. godinu. Vijeće je u periodu od 1. siječnja do 31. prosinca 2021. godine 
održalo 12 sjednica s ukupno 48 točki dnevnog reda. U sklopu Programa rada i Financijskog plana 
VMO Grbci organizirane su i realizirane sljedeće programske aktivnosti: Sportski program, Birajmo 
najljepšu okućnicu, Ekološka akcija i Doček Svetog Nikole te redovna aktivnost VMO. Donesen je i 
jedan Rebalans Financijskog plana, a ukupni rashodi za 2021. godinu iznose 13.223,72 kn. 
 
Zaključak: Vijećnici su jednoglasno usvojili godišnje Izvješće o radu VMO Grbci za 2021. 
godinu. 
 
AD 3 
 
Vijećnici su razmotrili mogućnosti organizacije planirane programske aktivnosti Doček Zametskih 
zvončara i maškara. 
 
Zaključak: Vijećnici su nakon kraće rasprave po temi donijeli jednoglasnu odluku da se zbog 
trenutne nepovoljne epidemiološke situacije te svih važećih mjera i preporuka donijetih od 
strane Stožera civilne zaštite RH i HZJZ-a program sada ne održi već bi se organizirao (ako 
bude moguće) na ljeto, za kada je odgođena i Međunarodna karnevalska povorka Riječkog 
karnevala 2022. godine. 
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AD 4 
 
Pod ovom točkom dnevnog reda nije bilo rasprave. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Sjednica je završila u 19:00 sati.                                      Ovaj se zapisnik sastoji od tri (3) stranice. 
 
Zapisničar: Referent za mjesnu samoupravu 

                    Goran Miličić  
        Predsjednik VMO Grbci  
             Tomo Abramović 

 


